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Abstract (en)
The weapon is equipped with an automatic clutch unit (6) positioned between the ammunition feeding arrangement with a feeding device (4) and the
revolver canon provided with the ammunition (11). The clutch mechanism (6) is assembled of an actuator, a locking bolt supported by a spring, and
locking cams. The rotor shaft (4.4) of the canon is released from the toothed wheel (4.5) of the feeding unit (4) by moving the actuator acting on the
locking bolt in order to release the locking cams.

Abstract (de)
Vorgeschlagen wird, eine automatische Kupplung (6) in eine Waffenanlage (10) zwischen Munitionszuführung (2) und Revolverkanone (1)
einzubinden, bei der ein Zuführer (4) eine Munition (11) in die Kanone (1) übergibt. Der Kupplungsmechanismus (6) besteht dabei im Wesentlichen
aus einem Aktuator (6.1), einem Sperrbolzen (6.2) mit unterstützender Feder (6.4) oder dergleichen sowie Sperrnocken (6.3). Durch den
Kupplungsmechanismus (6) kann eine Trommelwelle der Kanone (1) vom Zahnrad (4.5) des Zuführers (4) zwischen der Kanone (1) und der
Munitionszuführung (2) und damit vom Fördermechanismus des Zuführers (4) entkoppelt werden.
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